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agendapunt 7. 12-101: Voorstel betreft het vaststellen van het 

postzegelbestemmingsplan Fietspad Alkmaar – ‘t Woud 
samenvatting 
besprokene 

Dhr. Groot, CDA stelt het college voor het voorstel van de agenda te halen 
gezien de gevolgen van een Bestemmingsplan voor de betrokkenen in het 
gebied. Naar hem is gemeld, heeft er echter geen reëel overleg met deze 
bewoners plaatsgevonden en is hen verteld dat het fietspad er – ongeacht 
de gevolgen voor de bedrijfsvoering – gewoon komt. Het fietspad voor de 
recreatieve fietser moet over 4 jaar klaar zijn maar het pad voegt niets toe. 
Mogelijk is het slechts (mede) bedoeld t.b.v. de beschikbare subsidies. 
Maar goed overleg was de eerste prioriteit. Het CDA heeft de gemeente 
vragen gesteld over de gevolgen van te verwachten prijswijzigingen voor 
agrarisch landbouwgebied wegens het vervallen van het melkquotum maar 
in het antwoord wordt hiermee geen rekening gehouden. Voorts wijst het 
CDA op haar onbeantwoorde vragen over gemaakte afspraken met 
aanpalende gemeenten. De fractie adviseert het college eerst te gaan 
overleggen en het voorstel daarna opnieuw te agenderen.  
Wethouder Hietbrink wil het agendapunt nu bespreken. 
Dhr. Zeiler, GB deelt de scepsis van het CDA en steunt het verzoek. Er 
liggen meer vragen dan antwoorden. Indien er nu toch wordt gestemd, is 
GB tegen.  
Mw. Kindt, PvdA acht discussie zinvol op basis waarvan de fractie kan 
beslissen over stemming. 
Dhr. Van der Hoek, D66 en mw. Muller (GL) sluiten zich hierbij aan. 
Mw. Paping, VVD steunt het CDA. 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt niet wordt besproken. Zij 
adviseert het in de commissie te behandelen waar ruimte is voor 
aanvullende vragen. 
Mw. De Ruiter, D66 vindt het vreemd dat het besluit niet te gaan 
behandelen door de gemeenteraad en niet door de commissie wordt 
genomen. 
Dhr. Groot, CDA beklemtoont dat het memo n.a.v. in de commissie 
gestelde vragen. onjuistheden bevat en dat het toegezegde overleg niet 
heeft plaatsgevonden. Wethouder Roem voert onderhandelingen over de 
aankoop van de gronden, wethouder Hietbrink verdedigt nu het 
Bestemmingsplan. Deze handelwijze is hem volstrekt nieuw.  
Mw. Braak, GL wil de gang van zaken evalueren in het presidium waar de 
agenda wordt vastgesteld en deze discussie gevoerd had moeten worden. 
Het voorstel om e.e.a. te bespreken in het presidium en de commissie 
wordt door de voorzitter overgenomen en de gemeenteraad stemt hiermee 
in.  

 


